
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 27. června 2024 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena 

Honková, Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková 

Stříteská, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., Mgr. David Zapletal, Ph.D., Bc. 

Tomáš Chrastina 

Omluveni: Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., PaeDr. 

Alexandr Šenec, František Kvapil, Ing. Anna Dvořáková, Ing. Nikola 

Soukupová, Soňa Mrázková 

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. Hana 

Kopáčková, Ph.D., Ing. Petr Urbanec 

 

Na začátku přítomno 8 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána    19. června 2024 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány   19. června 2024 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Podmínky pro přijetí ke studiu (Double degree). 
3. Změna garanta Bc. studijního programu ISI. 
4. Různé. 

 

Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl nikdo 

žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 8 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  



 

 

 

2. Podmínky pro přijetí ke studiu (Double degree).  

Děkan prof. Stejskal představil projednávaný bod. Jedná se o podmínky pro přijetí 

ke studiu double degree studijního programu Ekonomika a management: 

Mezinárodní management a udržitelnost pro akademický rok 2024/2025. Děkan 

vysvětlil, že podmínky nemohly být předloženy na minulé zasedání, protože 

akreditace byla udělena až na zasedání Rady pro vnitřní hodnocení dne 10. června 

2024. Uvedl, že bez schválení podmínek pro přijetí senátem není možné přijímat 

uchazeče. Doplnil, že by byla škoda, když bychom do programu nemohli přijímat 

studenty, když máme zájemce o tento studijní program. 

Proděkanka prof. Komárková v diskusi doplnila, že máme 6 zájemců z FES a 1 

zájemce z FF. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu double degree studijního 

programu Ekonomika a management: Mezinárodní management a udržitelnost 

pro akademický rok 2024/2025 v předloženém znění. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Změna garanta Bc. studijního programu ISI  

Děkan stručně představil projednávaný bod. Vysvětlil, že důvodem změny je 

neočekávaná výpověď z pracovního poměru, kterou podal stávající garant 

bakalářského studijního programu Informatika a systémové inženýrství Ing. 

Martin Lněnička, Ph.D. Nově navrženou garantkou programu je prof. Ing. Jitka 

Komárková, Ph.D., která program již v minulosti garantovala. Doplnil, že 

vědecká rada již změnu schválila, dále je potřeba změnu schválit na Radě pro 

vnitřní hodnocení. Protože se jedná o podstatnou změnu studijního programu, 

musí ji schválit také akademický senát. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a schvaluje navrženou závažnou změnu spočívající ve změně garanta 

bakalářského studijního programu Informatika a systémové 

inženýrství/Informatics and System Engineering v předloženém znění. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  



 

 

 

4. Různé  

Děkan informoval senátory o tom, že byl schválen Vnitřní mzdový předpis UPCE 

a mělo by dojít k navýšení tarifních mezd (pravděpodobně od 1. srpna 2024). 

Dr. Šmíd poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 27. června 2024 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


